

東大附中小學部週會金句教導

2019/9

週次	星期一 中高年 級週會	星期二 低年級 週會	講員	中心 德目	聖 經 經 句
2	9/2全校週會		許慈芬	合作	又要彼此相顧，激發愛心，勉勵行善。（希伯來書 10:24） And let us consider each other carefully for the purpose of sparking love and good deeds. (Hebrews 10:24)
3	9/9	9/10	曾毓蘭	合作	三股合成的繩子不容易折斷（傳道書 4:12） A cord of three strands is not quickly broken. (Ecclesiastes 4:12)
4	9/16	9/17	曾毓蘭	合作	不要自私自利，也不要貪圖虛榮，只要謙卑，看別人比自己強。（腓立比書 2:3） Do nothing from selfishness or empty conceit, but with humility of mind regard one another as more important than yourselves. (Philippians 2:3)
5	9/23	9/24	曾毓蘭	合作	各人不要單顧自己的事，也要顧別人的事。（腓立比書 2:4） Do not merely look out for your own personal interests, but also for the interests of others. (Philippians 2:4)
6	9/30	10/1	曾毓蘭	專注	大衛卻倚靠耶和華—他的 神，心裡堅固。（撒母耳記上 30:6） But David strengthened himself in the LORD his God. (1 Samuel 30 : 6)
7	10/7		周志凡	專注	這些事你要認真實行，專心去作，使眾人看出你的長進來。（提摩太前書 4:15） Keep on doing those things. Give them your complete attention. Then everyone will see how you are coming along. (1 Timothy 4:15)
8	10/14	10/15	王慧敏	專注	我只有一件事，就是忘記背後，努力面前的，向著標竿直跑。（腓立比書 3:13） One thing I do, forgetting what is behind and straining toward what is ahead, I press on toward the goal. (Philippians 3:13)
9	10/21	10/22	方菲	專注	我兒，要留心我智慧的話語，側耳聽我聰明的言詞。（箴言 5:1） My son, pay attention to my wisdom, turn your ear to my words of insight. (Proverbs 5:1)
10	10/28	10/29	曾毓蘭	感恩	我的心哪，你要稱頌耶和華！ <u>不可忘記祂的一切恩惠</u> ！（詩篇 103:2） Praise the LORD, my soul, and forget not all his benefits. (Psalm 103:2)
11	11/4		黃欽印	感恩	要存感謝的心（歌羅西書 3:15） Be Thankful! (Colossians 3:15)
12	11/11	11/12	曾毓蘭	感恩	我要以感謝為祭獻給你！（詩篇 116:17） To You I shall offer a sacrifice of thanksgiving. (Psalm 116:17)

13	11/18	11/19	曾毓蘭	感恩	<p>王說：「掃羅家還有人沒有？我要照 神的慈愛恩待他。」 (撒母耳記下 9:3)</p> <p>The king asked, "Is there no one still alive from the house of Saul to whom I can show God' s kindness?" (2 Samuel 9:3)</p>
14	11/25	11/26	周志凡	感恩	<p>要常常喜樂。不住的禱告。凡事謝恩，因為這是 神在基督耶穌裏向你們所定的旨意。(帖撒羅尼迦前書 5:15-18)</p> <p>Rejoice always, pray continually, give thanks in all circumstances; for this is God' s will for you in Christ Jesus. (1 Thessalonians 5:15-18)</p>
15	12/2		曾毓蘭	誠實	<p>神非人，必不致說謊，也非人子，必不致後悔。他說話豈不照著行呢？他發言豈不要成就呢？(民數記 23:19)</p> <p>God is not human, that he should lie, not a human being, that he should change his mind. Does he speak and then not act? Does he promise and not fulfill? (Numbers23:19)</p>
16	12/9	12/10	曾毓蘭	誠實	<p>所以你們要棄絕謊言，各人與鄰舍說實話，因為我們是互相為肢體。(以弗所書 4:25)</p> <p>Therefore each of you must put off falsehood and speak truthfully to your neighbor, for we are all members of one body. (Ephesians 4:25)</p>
17	12/16	12/17	曾毓蘭	誠實	<p>口吐真言，永遠堅立；舌說謊話，只存片時。(箴言 12:19)</p> <p>Truthful lips endure forever, but a lying tongue lasts only a moment. (Proverbs 12:19)</p>
18	12/23	12/24	曾毓蘭	誠實	<p>惟用愛心說誠實話。(以弗所書 4:15)</p> <p>Speaking the truth in love. (Ephesians 4:15)</p>
19	12/30	12/31	曾毓蘭	慷慨	<p>要囑咐他們行善，在好事上富足，甘心施捨，樂意供給人。(提摩太前書 6:18)</p> <p>Command them to do good, to be rich in good deeds, and to be generous and willing to share. (1 Timothy 6:18)</p>
20	1/6		吳春蘭	慷慨	<p>各人要隨本心所酌定的，不要作難，不要勉強，因為捐得樂意的人是神所喜愛的。(哥林多後書 9:7)</p> <p>Each of you should give what you have decided in your heart to give, not reluctantly or under compulsion, for God loves a cheerful giver. (2 Corinthians 9:7)</p>
21	1/13	1/14		慷慨	<p>你手若有行善的力量，不可推辭，就當向那應得的人施行。(箴言 3:27)</p> <p>Do not withhold good from those to whom it is due, when it is in your power to act. (Proverbs 3:27)</p>
22	1/20			慷慨	<p>不可忘記行善和捐輸的事；因為這樣的祭，是神所喜悅的。(希伯來書 13:16)</p> <p>Do not forget to do good and to share with others, for with such sacrifices God is pleased. (Hebrews 13:16)</p>